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Zastupitelstvo města Bystřice č. 6 dne 2023-11-08 

Záznam ze zasedání konaného dne: 08.11.2023 
 

Předsedá: Hodík Michal 
Prezence č. 1 

8.11.2023 16:57:45 
________________________________________________________________________________________ 

 Babiš Pavel ANO a NK Přítomen 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Přítomen 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Přítomen 
 Hodík Michal ODS Přítomen 
 Kohoutek Jiří SNK Přítomen 
 Kouba Petr ANO a NK Přítomen 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Přítomen 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Přítomen 
 Marek Lukáš ODS Přítomen 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Přítomen 
 Sládeček Josef ODS Přítomen 
 Šachl Jakub ODS Přítomen 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Přítomen 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Přítomen 
 Vosátka Milan ANO a NK Přítomen 
________________________________________________________________________________________ 

Celkem zastupitelů: 17 
Přítomno: 15 Neprezentováno: 0 
Omluveno: 2 
 

Bod: 01 Zahájení 
Zasedání Zastupitelstva města Bystřice zahájil v 17:00 hod a dále řídil starosta města Michal Hodík, 
který přivítal přítomné zastupitele a hosty. Dále konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno v souladu 
se zákonem a je usnášeníschopné, protože je přítomno 15 členů, což je nadpoloviční většina ze všech 
17 zvolených zastupitelů. Předem se omluvili: Mgr. Bc. Martina Trochová a MUDr. Růžena Dvořáková. 
Starosta uvedl, že zápis ze zasedání zastupitelstva dne 06.09.2023 byl řádně ověřen a podepsán ověřovateli 
Lukášem Markem a Milanem Vosátkou. K tomuto zápisu nebyly dle § 95 odst. 2 Zákona 128/2000 Sb. 
o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů vzneseny žádné připomínky a je považován 
za schválený. 
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Bod: 02 Kontrola usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva 
města konaného dne 06.09.2023 
Po zahájení starosta požádal tajemnici úřadu Alexandru Malknechtovou, DiS., aby provedla kontrolu usnesení 
ze zasedání zastupitelstva dne 06.09.2023. 
 
Bod: 03 Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Pro toto zasedání stanovil starosta ověřovateli zápisu zastupitele Josefa Sládečka a Jiřího Kohoutka, 
jako zapisovatelka byla určena paní Soňa Jakubková. Návrhy byly přijaty bez připomínek. 
 
Bod: 04 Volba návrhové komise 
Navrhovatel: Michal Hodík 
K navrhovanému usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

HLASOVÁNÍ č. 1 
8.11.2023 17:13:50 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje členy návrhové komise: předseda Ing. Petr Fatka, Jakub Šachl, Milan Vosátka 

______________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 1 – SCHVÁLENO usnesení č. 1 
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Bod: 05 Program veřejného zasedání Zastupitelstva města Bystřice 
dne 08.11.2023 
Navrhovatel: Michal Hodík  

HLASOVÁNÍ č. 2 
8.11.2023 17:14:46 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje program veřejného zasedání Zastupitelstva města Bystřice konaného dne 08.11.2023 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 2 – SCHVÁLENO usnesení č. 2 
 

Bod: 06 Zpráva o činnosti rady města 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Místostarosta představil dokument, který obsahuje souhrn přijatých usnesení Radou města Bystřice v období 
mezi konáním veřejných zasedání Zastupitelstva města Bystřice dne 06.09.2023 a 08.11.2023. Všechny 
zápisy z jednání Rady města Bystřice jsou průběžně zasílány v souladu s Jednacím řádem Rady města 
Bystřice všem řádně zvoleným zastupitelům města, aby se k nim mohli vyjádřit a případně žádat 
o informace.  
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Zastupitelstvo města Bystřice 

bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Bystřice v období mezi konáním veřejných 
zasedání Zastupitelstva města Bystřice dne 06.09.2023 a 08.11.2023 
 
 
Bod: 07 Prezentace jednatele Služby Bystřice s.r.o. – vývoj v oblasti 
komunálního odpadu a změny v této oblasti od 01.01.2024 
Navrhovatel: Michal Hodík 
Pan starosta předal slovo Ing. Semrádovi, jednateli Služeb Bystřice s.r.o., který zastupitelům představil vývoj 
v oblasti komunálního odpadu a změny v této oblasti od 01.01.2024: 
 
2023 – přechod na objemový systém svozu odpadových nádob, označení nádob registračním čipem RFID, 
zanesení instalovaných čipů do evidenčního systému – v současné chvíli jsou označeny všechny registrované 
nádoby příslušným čipem a obě svozová vozidla jsou vybavena příslušnými technickými prostředky pro jejich 
registraci, softwarová část systému je aktuální a nyní se pouze zanáší změny od občanů, kteří realizují 
obměnu nádoby,  
2024 – doplnění systému o svoz dalších separovaných komodit (BIO a POPEL). Vyhodnocení efektivnosti 
svozových tras vzhledem k preferenci samotných občanů a množství přihlášených nádob do systému. Návrh 
systému pro rok 2025 na základě skutečných dat, 
2025 – zavedení nejefektivnějších časů a tras pro svoz SKO a současně separovaných odpadů na základě 
tvrdých dat r. 2024. Samotná reakce občanů na případnou změnu objemu nádoby vzhledem 
k vyseparovanému množství BIO a popela, 
2026 – zavedení systému PAYT 
 
Diskuze: 
Theodor Máca:  
Je od státu z ekonomického hlediska zvýhodněný poměr vytříděného a nevytříděného odpadu?  
Ing. Tomáš Semrád: 
V případě lepší vytříděnosti odpadu můžeme „dosáhnout“ na dotace (legislativní část) a také pokud 
dokážeme odejmout z odpadu všechny vytříděné složky, tak např. bioodpad se likviduje za jinou cenu než 
klasický odpad a dále z bioodpadu vznikne biomasa nebo kompost, který bude opět využitelný zpětně, pokud 
budeme mít nějaké koncové zařízení, tak do budoucna vyprodukujeme i něco co nyní musíme kupovat. 
Theodor Máca:  
Uvažuje se ještě o nějakém příjmu, kterým bychom si zlevnili odpadové hospodářství? 
Starosta:  
Zde je zákonná povinnost dle zákona 541/2020 Sb. o odpadech mít v roce 2026 vytříděnost 60 %, u nás 
z rozborů odpadů vyplynulo, že 20 % tvoří bioodpad a 28% popel, který nyní končí v nádobách na směsný 
komunální odpad a ten pak likvidujeme za vyšší částky, ve kterých je zahrnuto skládkovné, poplatek státu, 
přeprava, mzdy atd. 
Ing. Tomáš Semrád: 
Popel je nyní nejtěžší část, která je v komunálním odpadu, ceny se odvíjejí od hmotnosti, tzn., že pokud 
odejmeme popel do samostatných nádob a od příštího roku bude probíhat separátní svoz, tak v popelnicích 
na směsný odpad bude zbývat méně, co se týče hmotnostní báze a tímto vytříděním ušetříme další část 
nákladů. 
Mgr. Karel Bárta: 
Dokážeme již nyní občanům sdělit jakým způsobem se budou vyvíjet poplatky za svoz komunálního odpadu 
a zda cena za svoz je adekvátní vůči službám, které dostávají? 
Ing. Tomáš Semrád: 
Tím, že jsme si dokázali vytvořit vlastní svoz, tak má město možnost korigovat svými rozhodnutími ceny tak, 
aby byly pro občany co nejnižší, tzn. že veškerý zisk, který jde ze svozů nejde do cizí společnosti, 
ale do městské společnosti, která z toho financuje nová vozidla, zaměstnává místní obyvatele atd. Dříve 
když město najímalo jiné svozové společnosti, tak byl svoz za stejnou cenu 1x týdně, nyní když má město 
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svůj vlastní svoz, lze pružně reagovat na potřeby občanů, na to že je potřeba odvézt více papíru, či plastů 
atd. 

Zastupitelstvo města Bystřice 

bere na vědomí prezentaci jednatele Služby Bystřice s.r.o. – vývoj v oblasti komunálního 
odpadu a změny v této oblasti od 01.01.2024 

 
Bod: 08 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice 
o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 
věci 
Navrhovatel: Michal Hodík 
V návrhu nové OZV se zvyšuje poplatek (o 0,20 Kč/l) za odkládání komunálního odpadu v souvislosti s nově 
zavedeným svozem bioodpadu a popela přímo od nemovitosti a se zvýšením cen v ceníku skládky 
a navýšením cen pohonných hmot. 

 

HLASOVÁNÍ č. 3 
8.11.2023 17:48:09 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a v souladu § 14 zákona č. 565/1990 Sb., 
o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku města Bystřice 
o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci, kterou se zrušuje 
Obecně závazná vyhláška města č. 4/2022, o místním poplatku za odkládání komunálního 
odpadu z nemovité věci ze dne 7. 9. 2022 
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Zdržel se 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
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 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 14 (93%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 3 – SCHVÁLENO usnesení č. 3 
 

Bod: 09 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice 
o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
Navrhovatel: Michal Hodík 
V návrhu nové OZV se nově zavádí svoz bioodpadu a popela přímo od nemovitosti. 

 
HLASOVÁNÍ č. 4 

8.11.2023 17:50:52 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 59 odst. 4, 5 a 6 zákona 
č. 541/2020 Sb., o odpadech (dále jen „zákon o odpadech“) Obecně závaznou vyhlášku města 
Bystřice o stanovení obecního systému odpadového hospodářství, kterou se zrušuje Obecně 
závazná vyhláška města Bystřice č. 6/2022, o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství, ze dne 14. 12. 2022 
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 

 
________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 4 – SCHVÁLENO usnesení č. 4 
 

 
Bod: 10 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice, 
kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném 
prostranství 
Navrhovatel: Michal Hodík 
Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek:  
Jaké sankce plynou z těchto vyhlášek a jaká je jejich vymahatelnost a dále, kdo se bude zabývat 
dodržováním těchto vyhlášek? 
Starosta: 
Městská policie v případě porušení vyhlášek města má za úkol daný problém řešit a následně sankcionovat 
podle zákona, který udává výši sankce, jedná se o přestupkové jednání. 
Pavel Babiš: 
Existuje statistika z původní vyhlášky, kolik bylo kontrolováno psů, kolik bylo uděleno sankcí? 
Starosta: 
Každý strážník eviduje do MP manažera veškeré přestupky, které řešil a odtud lze získat statistiku, bude 
vznesen požadavek na velitele MP, kolikrát byl řešen přestupek v oblasti pohybu psů na veřejném 
prostranství. 

 
HLASOVÁNÍ č. 5 

8.11.2023 17:56:37 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě ust. § 10 písm. c) a d), § 35 a § 84 odst. 2) písm. h) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a v souladu ust. § 24 odst. 2 zákona 
č. 246/1992 Sb., na ochranu zvířat proti týrání, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou 
vyhlášku, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství na území města 
Bystřice, a kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška města Bystřice, kterou se stanovují 
pravidla pro pohyb psů a ostatních zvířat na veřejném prostranství na území města Bystřice ze 
dne 21.04.2010 
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
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 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 5 – SCHVÁLENO usnesení č. 5 
 

 
Bod: 11 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice 
k zajištění udržování čistoty veřejných prostranství, k ochraně 
životního prostředí, zeleně v zástavbě a ostatní veřejné zeleně 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Pan starosta navrhl doplnit vyhlášku o další článek, tedy z čl. 4 udělat čl. 5 a do čl. 4 dát ustanovení údržba 
veřejné zeleně ve znění:  
1. Každý vlastník veřejné zeleně je povinen kromě zákonných povinností zajistit zejména: 

a) pravidelné posekání rostlinného porostu vždy nejpozději do 30. června a 30. září kalendářního roku; 
b) úklid posekané rostlinné hmoty bezprostředně po seči, nebylo-li provedeno mulčování;  
c) vyhrabání a úklid listí vždy do 30. listopadu a 20. prosince kalendářního roku 

 
Diskuze: 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Veřejné prostranství versus veřejná zeleň, pokud je veřejná zeleň brána jako „podmnožina“ veřejného 
prostranství, tak zde jsou některá znění duplicitně – znečišťování veřejného prostranství i zeleně, a naopak 
ve veřejné zeleni je uvedeno, že zde nesmíme odkládat jakékoliv předměty, ale už to chybí ve veřejném 
prostranství. 
Starosta: 
Vycházeli jsme z návrhu OZV od Ministerstva vnitra, který prošel kontrolou, nebyly vzneseny žádné 
připomínky a doporučení Ministerstva vnitra je zásadním způsobem neměnit náležitosti vyhlášky, nové znění 
čl. 4 již bylo odsouhlaseno. 
Pavel Babiš: 
Toto již kopíruje zákon o přestupcích, tudíž by znění vyhlášky neměnil. 
Tajemnice: 
Odkládání věcí na veřejném prostranství bude řešit vyhláška o záboru veřejného prostranství, kde to bude 
specifikováno. 
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HLASOVÁNÍ č. 6 
8.11.2023 18:17:41 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě ust. § 10 písm. c) a ust. § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů Obecně závaznou vyhlášku města, 
k zajištění udržování čistoty veřejných prostranství, k ochraně životního prostředí, zeleně 
v zástavbě a ostatní veřejné zeleně  
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 
 
________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Zdržel se 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Zdržel se 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Zdržel se 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Proti 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Proti 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Proti 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 9 (60%)  Proti: 3 (20%)  Zdrželo se: 3 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 6 – SCHVÁLENO usnesení č. 6 
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Bod: 12 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice 
o stanovení podmínek pro pořádání a průběh akcí typu technoparty 
a o zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku v souvislosti 
s jejich konáním 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
8.11.2023 18:19:43 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě § 10 písm. a), b), § 35 a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů Obecně závaznou vyhlášku města 
o stanovení podmínek pro pořádání a průběh akcí typu technoparty a o zabezpečení místních 
záležitostí veřejného pořádku v souvislosti s jejich konáním 
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 

 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 7 – SCHVÁLENO usnesení č. 7 
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Bod: 13 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice, 
kterou se vydává požární řád města 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Starosta města poděkoval zastupiteli Markovi Lukášovi, který připravil návrh požárního řádu města, 
prodiskutoval ho na HZS a taktéž ve spolupráci s paní tajemnicí na Ministerstvu vnitra. 

Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek: 
Čl. 2 bod 2 zastupitelstvo města – projednáním stavu požární ochrany ve městě minimálně 1 x za 12 měsíců, 
nebo vždy po závažné mimořádné události mající vztah k zajištění požární ochrany ve městě a osadách – kdo 
bude zastupitelstvu předkládat? 
Čl. 3 bod 2 – objekt se zvýšeným nebezpečím vzniku požáru – chybí zde MŠ a ZŠ? 
Starosta: 
Čl. 2 bod 2 – zastupitelstvo má za úkol dle OZV projednat, zde není nutné konkrétně uvádět, kdo bude 
předkládat. 
Marek Lukáš: 
Čl. 3 bod 2 – jedná se o objekty se zvýšeným nebezpečím požáru, ZŠ a MŠ se mezi ně neřadí, jde většinou 
o firmy, kde je vyšší riziko vzniku požáru. 
Starosta: 
Doplnit firmu Alpla s.r.o. a Letiště Benešov. 
 
 

 
HLASOVÁNÍ č. 8 

8.11.2023 18:30:27 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a v souladu § 29 odst. 1 písm. o) bod 1 zákona 
č. 133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku 
města Bystřice, kterou se vydává POŽÁRNÍ ŘÁD OBCE, a kterou se zrušuje Obecně závazná 
vyhláška č. 1/2007 – Požární řád města Bystřice, ze dne 07.03.2007 
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
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 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO usnesení č. 8 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
18:30 – 18:50 hod        Blok pro dotazy občanů                       

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Blok pro dotazy občanů 
 
Milan Svejkovský osadní výbor Líšňo:  
Informoval, že zastupuje občany Líšna a jeho hlavním cílem je zvýšení transparentnosti města zejména 
informační a finanční (investiční), chce upozorňovat na záležitosti, které nefungují nebo se neřeší. 
Není spokojen s rychlým schválením navýšení poplatku (o 25 %) za odkládání komunálního odpadu 
a nedostatečné vysvětlení občanům. 
Starosta: 
Na začátku jednání byl tomuto tématu věnován bod č. 07 vývoj v oblasti komunálního odpadu a změny 
v této oblasti od 01.01.2024, kde bylo vše dostatečně vysvětleno. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Ing. Tomáš Semrád dostatečně vysvětlil jakým způsobem stoupají vstupy a poplatky pro město, pokud 
necháme poplatek stejný a nebudeme jej zvyšovat, tak pouze přeneseme veškeré zatížení navýšení 
na město, které pak má nižší rozsah investic. Naším cílem je, aby lidé začali více třídit, pokud občan vytřídí 
o 25 % více, tak o to si může snížit frekvenci nebo velikost popelnice a nebude platit navíc. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Bod týkající se odpadů byl vysvětlen dostatečně. Co se týče transparentnosti, dříve bylo vytýkáno, že není 
pořizován z jednání zastupitelstva obrazový a zvukový záznam a že na jednání nechodí občané, z tohoto 
důvodu se již obrazový a zvukový záznam pořizuje, aby se informace z jednání dostaly k více občanům.  
Milan Svejkovský osadní výbor Líšňo: 
Výstavba vodovodu – jak probíhá projektové řízení, jaké jsou projektové schůzky, jak probíhá řídící výbor 
a zda osadní výbor může dostávat nějaké aktuální informace. Stavební firma stavěla bez aktuální projektové 
dokumentace, kde některé přípojky nebyly zavedené, změnila se dopravní situace a přes Líšno parcely začaly 
jezdit kamiony. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Výstavba vodovodu – kontrolní den se koná každý čtvrtek, schůzky se účastní zástupci stavební firmy, hlavní 
projektant, zástupci firmy VRV a.s., dále stavební dozor, zástupce bezpečnosti práce, zástupce VHS s.r.o. 
jako provozovatele, zástupce SÚS a zástupci města.  
V případě stížnosti na kamiony, vše bylo ihned řešeno. Dopravní značení stavby lze řešit okamžitě a řešilo 
se na kontrolním dni, dopravní řešení V Parcelách, nelze okamžitě vyřešit, v tu chvíli byla pověřena dopravní 
komise, aby navrhla dopravní řešení pro celou oblast, je zde nutné vyřešit více podnětů, parkování, 
průjezdnost, pohyb občanů atd. 
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
                           18:50 – 19:00 hod      Přestávka 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Bod: 14 Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku pro město 
Benešov 
Navrhovatel: Michal Hodík 

HLASOVÁNÍ č. 9 
8.11.2023 19:04:25 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Smlouvy na poskytnutí finančního příspěvku, mezi městem Bystřice (dárce) 
a městem Benešov (obdarovaný), se sídlem: Masarykovo náměstí 100, 256 01 Benešov, 
IČ: 002 31 401 ve výši 66.667 Kč za období od 01.07.2022 do 31.08.2023. Město Bystřice tímto 
příspěvkem poskytnutým ve formě daru částečně kompenzuje náklady města Benešov spojené 
s vyřízením žádostí zaslaných na Městský úřad Bystřice, stavební úřad na základě usnesení 
Krajského úřadu Středočeského kraje vydaného v souladu s §80 odst. 4 písm. c) správního řádu 

______________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 9 – SCHVÁLENO usnesení č. 9 
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Bod: 15 Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku pro město 
Votice 
Navrhovatel: Michal Hodík 

 

HLASOVÁNÍ č. 10 
8.11.2023 19:05:01 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Smlouvy na poskytnutí finančního příspěvku mezi městem Bystřice 
a městem Votice, se sídlem: Komenského náměstí 700, 259 17 Votice, IČ: 002 32 963, ve výši 
33.333 Kč za období od 01.07.2023 do 31.08.2023. Město Bystřice tímto příspěvkem 
poskytnutým ve formě daru kompenzuje náklady města Votice spojené s vyřízením žádostí 
zaslaných na Městský úřad Bystřice, stavební úřad dle pověření Krajského úřadu Středočeského 
kraje v souladu s §80 odst. 4 písm. c) správního řádu 
 
______________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 10 – SCHVÁLENO usnesení č. 10 
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Bod: 16 Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku pro město 
Neveklov 
Navrhovatel: Michal Hodík 

 
HLASOVÁNÍ č. 11 
8.11.2023 19:05:34 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Smlouvy na poskytnutí finančního příspěvku mezi městem Bystřice 
a městem Neveklov, se sídlem: Náměstí Jana Heřmana 80, 257 56 Neveklov, IČ: 002 32 386, 
ve výši 25.000 Kč za období od 01.07.2023 do 31.08.2023. Město Bystřice tímto příspěvkem 
poskytnutým ve formě daru kompenzuje náklady města Neveklov spojené s vyřízením žádostí 
zaslaných na Městský úřad Bystřice, stavební úřad dle pověření Krajského úřadu Středočeského 
kraje v souladu s §80 odst. 4 písm. c) správního řádu 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 11 – SCHVÁLENO usnesení č. 11 
 

Bod: 17 Rozpočtové opatření č. 9/2023 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 
Pan starosta přítomné zastupitele podrobně seznámil s jednotlivými přesuny rozpočtových prostředků: 
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v rozpočtovém opatření č. 9 se navyšují příjmy na položce 1381 o 160.000 Kč – jedná se o příjem daně 
z hazardních her, na položce 1385 o 1.000.000 Kč – příjem daně z technických her. Příjmy se navyšují 
na položce 4121 o 25.000 Kč a zároveň výdaje na odd. par. 3113 (Základní škola) – město obdrželo dotaci 
pro ZŠ na zajištění okresního kola 17. ročníku Středočeské in-line brusle 2023 a následně tuto dotaci převádí 
na účet Základní školy. Navyšuje se položka odd. par. 3632 o 220.000 Kč – pohřebnictví (poplatky z hrobů). 
Navyšují se příjmy na odd. par. 6402 – Mateřská škola vrací nevyčerpanou dotaci na Obědy do škol ve výši 
5.040 Kč a s tím souvisí navýšení výdajů na odd. par. 6402 (Město přeposílá nevyčerpanou dotaci na Krajský 
úřad). Příjmy se snižují na položce 4116 - město obdrželo zálohu na dotaci Moderní a efektivní úřad, 
po vyúčtování této dotace vrací město částku 114.421Kč.  
Výdaje se navyšují na odd. par. 2212 o 500.000 Kč – komunikace (oprava retardérů u základní školy, 
dopravní značení ul. Syllabova a ulice V Soudce). Výdaje se dále navyšují na odd. par. 3111 o 1.000.000 Kč   
– mateřská škola (rozšíření stávající mateřské školy). Na odd. par. 3612 o 100.000 Kč (zvýšené náklady 
na teplo), to samé na odd. par. 3613 – nebytové prostory. Vzhledem k navýšení objemu tříděného odpadu 
je nutné navýšit odd. par. 3723 o 500.000 Kč. Odd. par. 6171 – Místní správa, navyšují se výdaje o 100.000 
Kč (navýšení nákladů na teplo), i z důvodu rozšíření kanceláří v I. patře.  Na odd. par. 6171 se navyšují 
výdaje o 125.000 Kč (smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku na zajištění stavebního úřadu za červenec 
a srpen 2023 - město Benešov 66.667 Kč, město Votice 33.333 Kč, město Neveklov 25.000 Kč). 
Dále se výdaje navyšují na odd. par. 6409 - Akce zdravého města).  
Výdaje se snižují na odd. par. 2321 – Odvádění a čištění odpadních vod o 1.404.421 Kč. 
Po rozpočtovém opatření č. 9/2023 bude rozpočtová rezerva ve výši 3.294.277 Kč. 

 
HLASOVÁNÍ č. 12 
8.11.2023 19:14:24 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje Rozpočtové opatření č. 9/2023 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 
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HLASOVÁNÍ č. 12 – SCHVÁLENO usnesení č. 12 

 
Bod: 18 Smlouva o poskytnutí příspěvku (daru) – pro město Bystřici 
Navrhovatel: Michal Hodík 

HLASOVÁNÍ č. 13 
8.11.2023 19:17:06 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí příspěvku mezi městem Bystřice (obdarovaný) 
a městem Benešov (dárce), Masarykovo náměstí 100, 256 01 Benešov, IČ: 002 31 401, 
ve formě finančního daru z rozpočtu města Benešov městu Bystřice ve výši 150.000 Kč měsíčně 
po dobu 12 po sobě jdoucích měsíců. Dar je určen k financování opatření zvyšujících 
bezpečnost dopravy nebo plynulost dopravy ve správním území města Bystřice a je poskytnut 
v rámci spolupráce ve smyslu ust. § 46 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 13 – SCHVÁLENO usnesení č. 13 
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Bod: 19 Smlouva o vymezení práv a povinností mezi centrálním 
zadavatelem a pověřujícím zadavatelem 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Město Bystřice podalo dne 30.10.2023 žádost o dotaci do výzvy JSDH_V1_2024 – Pořízení nové cisternové 
automobilové stříkačky z rámcové dohody. Účelem této dotace je pořízení nové cisternové automobilové 
stříkačky typu CAS 30/9000/540 – S3VH, která nahradí stávající CAS 25 LIAZ (1988) na druhém výjezdu. 
V případě obdržení dotace bude CAS pořízena centrálním zadavatelem Ministerstvem vnitra. Město Bystřice 
tak nebude vybírat dodavatele v samostatném zadávacím řízení. 

 
 

HLASOVÁNÍ č. 14 
8.11.2023 19:19:04 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření smlouvy čj. MV-137605/PO-PSM-2023 o vymezení práv a povinností 
mezi centrálním zadavatelem a pověřujícím zadavatelem. Předmětem této Smlouvy je zejména 
úprava vzájemných práv a povinností Centrálního zadavatele Ministerstvo vnitra, 
se sídlem: Nad Štolou 936/3, 170 34 Praha 7, IČ: 000 07 064 a Pověřujícího zadavatele město 
Bystřice se sídlem: Dr. E. Beneše 25, 257 51 Bystřice, IČ: 002 31 525 v souvislosti s realizací 
centralizovaného zadání veřejné zakázky s názvem „Rámcová dohoda na pořízení CAS 
pro JSDHO a HZS ČR (dle typu CAS) 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 14 – SCHVÁLENO usnesení č. 14 
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Bod: 20 Smlouva o poskytnutí základního vkladu člena 
dobrovolného svazku obcí (Společná voda d.s.o.) 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Dobrovolný svazek Společná voda d.s.o. byl založen Smlouvou o vytvoření dobrovolného svazku obcí ze dne 
18.07.2022 a byl zaregistrován v rejstříku svazků obcí vedeného u Krajského úřadu Středočeského kraje 
09.08.2022. Zakládajícími členy Svazku je 17 obcí včetně města Bystřice. Předmětem činnosti svazku a jeho 
hlavním účelem je zajištění, správa, údržba a provoz majetku svěřeného svazku za účelem dodávek pitné 
vody a odvádění a čištění odpadních vod členů svazku. Svazek má 50% vlastnický podíl v akciové společnosti 
Vodohospodářská společnost Benešov a.s. 
Město Bystřice podpisem této Smlouvy upravuje vzájemná práva a povinnosti v souvislosti s vložením 
základního vkladu jako člena. 

 
HLASOVÁNÍ č. 15 
8.11.2023 19:21:45 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí základního vkladu člena dobrovolného svazku obcí 
mezi městem Bystřice a Společnou vodou d.s.o, Černoleská 1600, 256 01 Benešov, 
IČ: 174 08 288, za účelem úpravy vzájemných práv a povinností smluvních stran v souvislosti 
s vložením základního vkladu Vkladatele jako člena Svazku 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 15 – SCHVÁLENO usnesení č. 15 
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Bod: 21 Smlouva o přenechání vodohospodářské infrastruktury 
do užívání za účelem zajištění jejího provozu (Společná voda d.s.o.) 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Smlouva o přenechání vodohospodářské infrastruktury do užívání za účelem zajištění jejího provozu navazuje 
na bod č. 20. 
Město Bystřice podpisem této Smlouvy přenechává za podmínek a v termínech stanovených touto Smlouvou 
DSO do užívání svůj vodohospodářský majetek a zároveň souhlasí, aby DSO přenechalo provozovateli 
(VHS Benešov a.s.) právo vybírat od odběratelů vodné a stočné. 

 
HLASOVÁNÍ č. 16 
8.11.2023 19:24:01 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Smlouvy o přenechání vodohospodářské infrastruktury do užívání za účelem 
zajištění jejího provozu mezi městem Bystřice a Společnou vodou d.s.o, Černoleská 1600, 
256 01 Benešov, IČ: 174 08 288 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 16 – SCHVÁLENO usnesení č. 16 
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Bod: 22 Vodné – stočné 2024 – město Bystřice 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Výše ceny vodného a stočného se určuje podle pravidel Ministerstva financí ČR. Do kalkulace je možné 
zahrnout nezbytné náklady spojené s výrobou a přivedením pitné vody a odvedením a vyčištěním odpadní 
vody. Samotné schvalování je v kompetenci vlastníka, tedy města. Zastupitelstvo by mělo rozhodnout o ceně 
vodného a stočného pro rok 2024 a výši nájemného, které mu vodárenský provozovatel odvede z vybraného 
vodného a stočného v tomto roce. Výše nájmu vodovodní infrastruktury pro rok 2024 byla stanovena 
v částce 900.000 Kč bez DPH (což je sice o 278.496 Kč více než v předešlém roce, ale zároveň 
o cca 500.000 Kč méně, než bychom mohli uplatňovat). Tuto změnu musí schválit Státní fond životního 
prostředí ČR. Výše nájmu kanalizační infrastruktury pro rok 2024 byla stanovena v částce 
300.000 Kč bez DPH (Ve stejné výši jako předešlý rok, což sice neodpovídá nákladům na obnovu 
infrastruktury, ale zároveň dále nenavyšuje cenu stočného, která se díky zvýšeným nákladům už takhle 
zvyšuje o cca 13 %). Na základě předložené cenové kalkulace a matematického modelu koncesní smlouvy 
na provozování vodohospodářské infrastruktury byla pro rok 2024 kalkulovaná cena vodného ve výši 
66,00 Kč/m3 bez DPH a cena stočného 68,80 Kč/m3 bez DPH. Vzhledem k tomu, že stále není rozhodnuto, 
jaká sazba DPH bude u těchto komodit kalkulována, bude cena schvalována bez DPH.   

Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek: 
Z důvodu transparentnosti uvádí ceny vodného a stočného před a po zdražení: cena vodného byla v roce 
2023 65,64 Kč/m3 a zvyšuje se na 66,00 Kč/m3 a cena stočného byla v roce 2023 60,58 Kč/m3 a zvyšuje 
se na 68,80 Kč/m3, vše bez DPH. 
Starosta: 
Snižuje se výše nájmu na infrastrukturním majetku, kterou určuje matematický model koncese uzavřené 
v roce 2016 a tím se omezují finance na obnovu tohoto infrastrukturního majetku. 
 

 
HLASOVÁNÍ č. 17 
8.11.2023 19:30:31 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje výši nájmu vodovodní infrastruktury pro rok 2024 v částce 900.000 Kč bez DPH 
a cenu vodného pro vodovody města Bystřice vycházející z matematického modelu koncesní 
smlouvy na provozování vodohospodářské infrastruktury za částku 66,00 Kč/m3 bez DPH 
II. schvaluje výši nájmu kanalizační infrastruktury pro rok 2024 v částce 300.000 Kč bez DPH 
a cenu stočného v městě Bystřici pro rok 2024 ve výši 68,80 Kč/m3 bez DPH  
III. ukládá místostarostovi zveřejnit na ÚD města porovnání všech položek výpočtu ceny 
pro vodné a stočné 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
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 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 17 – SCHVÁLENO usnesení č. 17 

 
Bod: 23 Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření města Bystřice 
za rok 2023 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Dílčí přezkoumání hospodaření se provádí na základě zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumání hospodaření 
územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů a v souladu 
se zákonem č. 255/2012 Sb., o kontrole (kontrolní řád). 

 
HLASOVÁNÍ č. 18 
8.11.2023 19:33:31 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. bere na vědomí zápis z dílčího přezkoumání hospodaření města Bystřice za rok 2023 ze dne 
17.10.2023. Při dílčím přezkoumání hospodaření města Bystřice byly zjištěny následující chyby 
a nedostatky – porušeny dále uvedené předpisy: Vyhláška č. 410/2009 Sb., kterou se provádějí 
některá ustanovení zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, 
pro některé vybrané účetní jednotky, ve znění pozdějších předpisů, § 28, neboť: Hospodářský 
výsledek za rok 2022 nebyl k datu schválení účetní závěrky (07.06.2023) přeúčtován z účtu 
431 na účet 432 
II. schvaluje přijetí systémového opatření, pověřit vedoucí OHS proúčtovat hospodářský 
výsledek vždy k datu schválení účetní závěrky 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
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 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 18 – SCHVÁLENO usnesení č. 18 

 
Bod: 24 Záměr prodeje části pozemku 441/1 k.ú. Bystřice 
u Benešova 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

 
HLASOVÁNÍ č. 19 
8.11.2023 19:36:47 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

neschvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č.  441/1 v k.ú. Bystřice u Benešova, o výměře 
cca 27 m2, způsob využití ostatní komunikace, druh pozemku ostatní plocha v k.ú. Bystřice 
u Benešova, který je zapsaný na listu vlastnictví č. 10001 u Katastrálního úřadu 
pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Benešov z důvodu veřejného zájmu a bezpečnosti 
provozu na komunikaci 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Zdržel se 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
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 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 14 (93%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 19 – SCHVÁLENO usnesení č. 19 
 

 
Bod: 25 Záměr prodeje části pozemku parc. č. 730/9 a části 
pozemku parc. č. 1221 k.ú. Božkovice 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

 
HLASOVÁNÍ č. 20 
8.11.2023 19:39:59 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

neschvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č.  730/9 v k.ú. Božkovice, obec Bystřice 
o výměře cca 23 m2, druh pozemku orná půda a části pozemku parc. č. 1221 v k.ú. Božkovice, 
obec Bystřice o výměře cca 42 m2 a cca 690 m2, oba zapsány na listu vlastnictví č. 10001 
u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Benešov z důvodu veřejného 
zájmu 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 



str. 25 z 28   Záznam ze zasedání konaného dne : 8.11.2023 

HLASOVÁNÍ č. 20 – SCHVÁLENO usnesení č. 20 
 

 
Bod: 26 Zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města 
Bystřice ze dne 10.05.2023 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 

HLASOVÁNÍ č. 21 
8.11.2023 19:42:55 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. bere na vědomí Zápis z jednání FV ze dne 10. 5. 2023  
II. ukládá RMě zajistit realizaci nápravných opatření uvedených ve stanovisku MěÚ Bystřice 
k Zápisu z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Bystřice ze dne 10.5.2023 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

 

HLASOVÁNÍ č. 21 – SCHVÁLENO usnesení č. 21 
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Bod: 27 Stavební uzávěra pro vybrané druhy staveb v plochách BI, 
BV, SC, SVo, případně i BH dle platného ÚP Bystřice 
Navrhovatel: Ing. arch. Tomáš Russe 

Platný územní plán (ÚP) umožňuje v některých plochách nevhodně kombinovat rodinnou zástavbu 
a hromadné bydlení, případně i další neslučitelné funkce, např. opravny, řemeslné dílny, maloobchodní 
prodej – některé bez omezení velikosti. 
Zastupitelstvo schválilo nový ÚP v r. 2019, bylo nutné schválení dále neprotahovat, jelikož dříve platný ÚP 
obsahoval vymezení ploch a jejich regulací, které umožňovaly nekoordinovaný růst sídel, bez další ochrany 
krajiny, zastavěného území a zejména obytné zástavby. 
Změny č.1 a č.2 byly změny na základě podaných žádostí a konkrétního obsahu změny, nebylo v nich možné 
tyto problematické pasáže řešit. 
Nyní probíhající změna č.3 je výhradně převod do standardu ÚP, neobsahuje tedy opět změnu regulativů. 
Součástí další změny č.4, jejíž zahájení je podmínkou pro vydání stavební uzávěry, může dále být 
i podrobnost regulačního plánu, což může způsobit i prodloužení lhůt pořizování; předpokládaná účinnost 
této změny bude tedy zřejmě až v r. 2025. 
Změna č.4 je tedy v dalekém horizontu, během této doby může vzniknout v území množství problematických 
staveb, které nebudou v zájmu obyvatel. 
Stavební uzávěra je okamžitý nástroj, který má navíc tu výhodu, že z ní (na rozdíl od ÚP) lze udělit výjimku. 

Diskuze: 
Mgr. Daniel Štěpánek: Navrhl, aby v usnesení I. bere na vědomí bylo vyjmuto slovo případně a usnesení 
znělo: I. bere na vědomí informaci určeného zastupitele ohledně problematiky regulací hromadného 
a individuálního bydlení v plochách BI, BV, SC, SVo, BH včetně ubytovacích zařízení a dalších neslučitelných 
funkcí 
 

 
HLASOVÁNÍ č. 22 
8.11.2023 20:00:50 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. bere na vědomí informaci určeného zastupitele ohledně problematiky regulací hromadného 
a individuálního bydlení v plochách BI, BV, SC, SVo, BH včetně ubytovacích zařízení a dalších 
neslučitelných funkcí 
II. ukládá určenému zastupiteli Ing. arch. Tomáši Russe přípravu podkladu, zejména vymezení 
ploch, kde je z hlediska urbanistické koncepce a kompozice nevhodné umístění bytových domů 
a dalších funkcí, které platný ÚP umožňuje; tento podklad bude sloužit pro vymezení dočasné 
stavební uzávěry na výše uvedené stavby ve vymezených plochách, a to do doby účinnosti 
změny č. 4 ÚP Bystřice, která bude danou problematiku řešit 
III. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zajištění textu stavební uzávěry prostřednictvím advokátní 
kanceláře v rozsahu podkladu dle bodu II 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Omluven 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
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 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Pro 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 22 – SCHVÁLENO usnesení č. 22 
 

 
Bod: 28 Zpráva návrhové komise 

Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým projednávaným bodům programu 
na řádném veřejném zasedání Zastupitelstva města Bystřice konaného dne 8. listopadu 2023 
byla platně přijata. Návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního řádného 
zasedání, o kterých se případně na tomto veřejném zasedání zastupitelstva města jednalo 
a hlasovalo, jsou vepsány přímo v návrzích na usnesení. Platně přijata byla navržená usnesení 
č. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22 ostatní vzato 
na vědomí. 

Za návrhovou komisi: předseda Ing. Petr Fatka, Jakub Šachl a Milan Vosátka 

 
Bod: 029 Interpelace a diskuse 
 
Jitka Kropáčková, osadní výbor Kobylí: 
Paní Kropáčková zastupitelům předložila materiály, týkající se rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí 
neuvolněným členům zastupitelstva – usnesení zastupitelstva ze dne 30.10.2018 a 14.12.2022. Z doložených 
materiálů vyplývá, že byly odměny předsedům osadních výborů sníženy o 50 % v roce 2022.  
Z jakého důvodu ke snížení došlo a zda by bylo možné navýšit odměny na částku z roku 2018? 
Starosta: 
Tento týden se změnil návrh zákona, který bude valorizovat odměny pro neuvolněné zastupitele, mění 
se zákon o obcích, mimo jiné se mění i systém pravidelného navyšování odměn pro neuvolněné zastupitele. 
Toto bude ideální navázat na účinnost tohoto zákona a v rámci valorizace schválit navýšení odměn v příštím 
roce. 
Milan Svejkovský, osadní výbor Líšno: 
Vodovod Líšno – požaduje lepší informovanost o aktuálním dění, jak lépe předávat informace směrem 
k občanům. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Výstavba vodovodu – na webových stránkách města je vytvořen odkaz, kde jsou aktuální informace 
o jednotlivých etapách výstavby a aktuálních dopravních omezení, harmonogram atd.  
Poděkoval za aktivní spolupráci panu Hampeštovi a panu Plocovi. 
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Pavel Babiš: 
Dne 5. října byla uzavřena ul. Nová, ul. K Nesvačilům – otázka, zda tato uzavírka byla oprávněná, uzavírka 
nebyla žádným způsobem označena, v noci chybělo osvětlení překážky. 
Starosta: 
O uzavírce bylo informováno na webových stránkách města, včetně grafického vyobrazení.   
Pavel Babiš: 
Požaduje informaci, zda byli strážníci MP dne 5. října v zaměstnání a zda vykonávali svoji činnost na území 
města Bystřice. 
Ing. Libor Kožíšek: 
Jak funguje technický dozor na těchto stavbách? Zda neudělit nějaké sankce. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Technický dozor není na stavbách 24 h, dělá namátkové kontroly, jakmile zjistí pochybení, tak se daná věc 
ihned řeší. 
 
Bod: 030 Závěr 
 

Starosta města poděkoval přítomným a následně zasedání ve 20:30 hod. ukončil. 
 
 
Datum vyhotovení zápisu:  20.11.2023 
Zapsala: Soňa Jakubková 
 

 

Josef Sládeček __________________       Jiří Kohoutek ___________________ 

 

                                                 ____________________________ 

                                                        Starosta Michal Hodík 
 

 

 


